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Front

19-109

Wheel Sensor Replacement

6 x 1.0 mm
9.8 N·m
(1.0 kgf·m, 7.2 lbf·ft)
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B

C

D

B

1. Disconnect the wheel sensor connector (A).

2. Remove the clamps (B), the bolt, the O-ring (C) and the wheel sensor (D).

3. Install the wheel sensor in the reverse order of removal, and note these items:

• Use the new clamps on reassmbly.
• Install the sensor carefully to avoid twisting the wires.
• If the wheel sensor comes in contact with the hub bearing, it is faulty.

4. Start the engine, and check that the ABS and the VSA indicators go off.

5. Test-drive the vehicle, and check that the ABS and the VSA indicators do not come on.

(cont’d)

06/04/07 16:59:23 62SJA00B_190_0109

前轮

1. 断开车轮传感器连接器（A）。

2. 拆下卡夹（B）、螺栓、O 形圈（C）和车轮传感器（D）。

3. 按照与拆卸相反的顺序安装车轮传感器，并注意以下事项：

• 重新组装时，使用新的卡夹。
• 小心安装传感器以防扭曲导线。
• 如果车轮传感器碰到轮毂轴承，则车轮传感器有故障。

4. 起动发动机，检查并确认 ABS 和 VSA 指示灯熄灭。

5. 对车辆进行行驶测试，检查并确认 ABS 和 VSA 指示灯不点亮。

（续）

6 × 1.0 毫米
9.8 牛·米
(1.0 千克力·米)

车轮传感器更换
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Rear

19-110

VSA System Components

Wheel Sensor Replacement (cont’d)

6 x 1.0 mm
9.8 N·m
(1.0 kgf·m, 7.2 lbf·ft)

B

C
D

B

A

B

1. Disconnect the wheel sensor connector (A).

2. Remove the clamps (B), the bolt, the O-ring (C) and the wheel sensor (D).

3. Install the wheel sensor in the reverse order of removal, and note these items:

• Use the new clamps on reassmbly.
• Install the sensor carefully to avoid twisting the wires.
• If the wheel sensor comes in contact with the hub bearing, it is faulty.

4. Start the engine, and check that the ABS and the VSA indicators go off.

5. Test-drive the vehicle, and check that the ABS and the VSA indicators do not come on.
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后轮

1. 断开车轮传感器连接器（A）。

2. 拆下卡夹（B）、螺栓、O 形圈（C）和车轮传感器（D）。

3. 按照与拆卸相反的顺序安装车轮传感器，并注意以下事项：

• 重新组装时，使用新的卡夹。
• 小心安装传感器以防扭曲导线。
• 如果车轮传感器碰到轮毂轴承，则车轮传感器有故障。

4. 起动发动机，检查并确认 ABS 和 VSA 指示灯熄灭。

5. 对车辆进行行驶测试，检查并确认 ABS 和 VSA 指示灯不点亮。

6 × 1.0 毫米
9.8 牛·米
(1.0 千克力·米)

VSA 系统部件

车轮传感器更换（续）


